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Abstract (en)
The flat roof is drained via an inlet funnel (2) which (4) opens into a pipe connection (5) and a cover (3) which forms a ring-shaped inlet (11) with
the inlet funnel. The inlet funnel leads into a similarly shaped annular channel (12). The cover includes a dish-shaped trough (6) with an opening
(10) in the base, covered by a lid (7). The trough enters into the funnel and is surrounded by a rim (8). The underside of the trough is parallel to the
upper side of the inlet funnel section. At least one aperture (13) may be provided between the edge of the cover and the rim or in the lid, to act as an
overflow.

Abstract (de)
Eine Dachentwässerungsvorrichtung für ein Flachdach mit einer Abdeckvorrichtung (3), die einen Einlauftrichter (2) mit Rohrstutzen (5)
überdeckt. Die Abdeckvorrichtung (3) ist der Kontur des Einlauftrichters (2) angepaßt, so daß ein homogener Kanal (12) zur Führung des
Wassers vorhanden ist. Die Abdeckvorrichtung (3) weist einen Deckel (7) zum Verhindern von wirbelerzeugender Lufteinströmung auf. Die
Dachentwässerungsvorrichtung (1) ist selbstreinigend, da bei verstopfter Einlauföffnung (11) das Wasser durch eine Überlauföffnung (13) fließt und
so einen Unterdruck im Kanal (12) erzeugt, welcher den Schmutz in den Rohrstutzen (5) zieht und somit die Einlauföffnung (11) wieder freigibt.
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